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 Zápis z 22. zasedání Akademického senátu FCHI (23.11.2022) 
 (číslováno od začátku funkčního období 1.2.2020) 
 

 

Přítomni:  Ing. Martin Člupek, Ph.D. 402 

  Dr. Ing. Pavel Vrbka, 403 

  doc. Ing. Zdeněk Slouka, Ph.D. 409 

Mgr. Jana Šnupárková, Ph.D. 413 

RNDr. Galář Pavel, PhD. 444 (online) 

doc. Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 (online) 

Ing. Jaroslav Otta, DSP 

Ing. Lucie Mašková, DSP 

Bc. Habiger Dominik 

Bc. Stela Bajusová 

 

Omluveni: ----------------------------------------------- 

 

Hosté:  prof. Přibyl (děkan), Ing. Mrazík 
   
Návrh programu: 

 
1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Důležité informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 1. 11. 2022 a 22.11.2022. 

4) Volby do AS FCHI a AS VŠCHT: kontrola stavu 

5) Volba kandidáta na děkana FCHI: organizační záležitosti 

6) Etická komise VŠCHT – zástupce FCHI 

7) Různé 

 

Zasedání bylo zahájeno v 16:00 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 9-0-1) a navržený 

program zasedání (schváleno 9-0-1). 

 

Ad 3: Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 1. 11. 2022 a 22.11.2022: 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o nutnosti šetřit energiemi, o externí evaluaci ze strany NAÚ 

v roce 2023, o tom, že CESNET opustí většinu prostor do konce ledna 2023, že v laboratoři 

nikdo nesmí pracovat sám, vždy nejméně dvě osoby, že panuje nedostatek laboratorního skla, 

že bude vytvořen seznam kritérií, které doktorand musí splnit k úspěšnému obhájení 

dizertační práce, že žádost o povolení obhajoby dizertační práce musí student DSP předložit 

nejméně 4 měsíce před uplynutím maximální doby studia. 
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Dále informace, že prof. Hasal rezignoval na funkci v Etické komisi, AS FCHI má vybrat 

nového člena, že se řeší nežádoucí souběhy laboratoří, o situaci s OP JAK, že byly vyhlášeny 

soutěže PIGA, VIGA a SIGA, o otevření přihlášek ERASMUS, o návštěvě delegace z Francie 

k programu CHIBI, o termínu besedy se zájemci o doktorské studium (24.1.2023), o nových 

kritérií k habilitačním a jmenovacím řízením na FCHI a o výzvě Barrandova stipendijního 

programu. 

 

Ad 4: Volby do AS FCHI a AS VŠCHT: byly schváleny kandidátní listiny, na každý mandát 

v AS jak VŠCHT, tak FCHI je nejméně jeden kandidát. 

 

Ad 5: Volba kandidáta na děkana FCHI: VK seznámila AS s kandidáty, kteří kandidaturu 

přijali (prof. Přibyl, prof. Kosek), AS prodiskutoval detaily ohledně otázek, na které by 

kandidáti odpověděli v úvodu plánovaného představení akademické obci dne 8.12. od 15 hod 

v AII. 

 

Ad 6: Vzhledem k tomu, že prof. Hasal rezignoval na funkci v Etické komisi, AS FCHI má 

vybrat nového zástupce fakulty v EK VŠCHT. Členové AS prodiskutovali řadu návrhů, 

oslovena bude prof. Urbanová. 

 

Ad 7 Různé: 

a) AS byl seznámen se smutnými výsledky 1. průběžného testu z Matematiky I 

z probíhajícího semestru. AS FCHI podporuje důraznější reklamu existujícím dobrovolným 

vstupním testům pro potenciální uchazeče o studium na VŠCHT, a to nejen z matematiky, 

nýbrž i z obecné a anorganické chemie a chemických výpočtů na www stánkách školy, nebo 

ještě lépe v úvodních kapitolách brožury „Přehled studijních programů na VŠCHT“, kde by 

mělo být i doporučení, aby se zájemci o studium začali připravovat s velkým předstihem…. 

b) AS FCHI žádá garanty předmětů BSP, aby tam, kde je to možné a vhodné, prosazovali 

praktické využití SW „MATLAB“ ve výuce svých předmětů. Zdá se, že studenti by uvítali 

MATLAB i jako povinně volitelný předmět, neboť vidí jeho brzké uplatnění v navazujícím 

magisterském studiu. 

c) AS FCHI by ocenil snažší komunikaci mezi Zahraničním oddělením a studenty, kteří 

projevují iniciativu k navázaní spojení s takovou zahraniční institucí, se kterou VŠCHT dosud 

nemá smlouvu o spolupráci, aby studenti mohli jednoduše předávat základní informace nutné 

k vytvoření oficiálního vztahu nutného k realizaci studentských výměn. 
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Další, 23. řádné zasedání AS se bude konat pravděpodobně v pátek 16.12. 2022, přesné místo 

a čas budou upřesněny ve vyhlášení. 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 
předseda AS 

 
 

V Praze dne 30. listopadu 2022 

 


